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 Rozpoczęcie obrad o godz. 10 00                                                          

Zakończenie obrad o godz. 1200 

 

 

      P R O T O K Ó Ł   Nr  VI.2015 

obrad  SESJI  RADY  GMINY  USTKA 

w  Sali Obrad Urzędu Gminy Ustka 

                              ul. Dunina 24 

dnia  26 marca 2015 roku 

  

 

           Obrady VI Sesji Rady Gminy Ustka w VII kadencji (2014 -2018) 

otworzył o godz. 1000  Wacław Laskowski  Przewodniczący Rady Gminy 

Ustka. 

Po powitaniu radnych, sołtysów, zaproszonych gości, Pani Wójt, 

pracowników Urzędu Gminy i wszystkich przybyłych na dzisiejszą Sesję 

stwierdził, iż zgodnie z listą obecności w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, 

co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 radnych stanowi 

kworum uprawniające Radę do podejmowania prawomocnych uchwał.   
 

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy przedstawił sołtysów wybranych na 

nową kadencję w okresie międzysesyjnym według kolejności zebrań 

wiejskich serdecznie wszystkich witając i gratulując wyboru. W związku                  

z rezygnacją sołtysa sołectwa Lędowo, do czasu wyboru nowego sołtysa 

obowiązki  będzie pełnił Pan Leszek Petryczkiewicz. 

 

Radny nieobecny: Grzegorz Piszczek. 
 

 

Lista obecności  radnych stanowi zał. Nr 1 do protokołu. 

Lista obecności  sołtysów stanowi zał. Nr 2 do protokołu. 

Lista obecności gości zaproszonych zał. Nr 3 do protokołu. 
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Nawiązując do projektu porządku obrad przekazanego wcześniej wszystkim 

radnym, Przewodniczący Rady Gminy Wacław Laskowski stwierdził, iż Pani 

Wójt zaproponuje zmianę do porządku obrad. 

 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

- proszę o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

przedłużenia czasu obowiązujących taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę                    

i zbiorowe odprowadzanie ścieków.  

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zmianę do porządku 

obrad: 

 

Zmiana I 

 

 w pkt 4 Podjęcie uchwał w sprawie: wprowadza się p.pkt 15)                             

w brzmieniu „przedłużenia czasu obowiązujących taryf za zbiorowe 

zaopatrzenie w wodę  i zbiorowe odprowadzanie ścieków”. 

  
 

Głosowało  - 14 

 

 

Za   - 14 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła w/w zmianę do 

porządku obrad. 

 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie porządek obrad                      

z uwzględnieniem w/w zmiany. 
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Głosowało  - 14 

 

 

Za   - 14 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła następujący 

porządek obrad: 

 

 

Porządek obrad: 

 

 

1.  Sprawy regulaminowe: 

1)  otwarcie sesji 

2)  zatwierdzenie prawomocności obrad 

3)  przedstawienie porządku obrad 

4)  przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 

 

2. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

3. Interpelacje i zapytania. 

 

4. Podjęcie uchwał w sprawie : 

1. zwolnienia od podatku od nieruchomości w ramach programu pomocy de 

minimis na tworzenie nowych miejsc pracy, 

 

2. zawarcia porozumienia pomiędzy Miastem Słupsk a Gminą Słupsk, Gminą 

Kobylnica, Miastem Ustka oraz Gminą Ustka w sprawie opracowania 

Koncepcji programowo – przestrzennej służącej przygotowaniu                                    

i wdrożeniu Programu pod nazwą „Zarządzanie wodami opadowymi na 

terenie zlewni rzeki Słupi” dla Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego 

Słupska,  

 

3. udzielenia przez Gminę Ustka Samorządowi Województwa Pomorskiego 

pomocy finansowej na opracowanie dokumentacji projektowej rozbudowy 

drogi wojewódzkiej Nr 203 na całym jej przebiegu w Województwie 

Pomorskim, 
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4. zmiany uchwały Nr XXXIII.411.2013 z dnia 19 grudnia 2013 roku                         

w sprawie udzielenia przez Gminę Ustka Powiatowi Słupskiemu pomocy 

finansowej w celu realizacji zadania pn. „Organizacja kąpielisk na terenie 

powiatu słupskiego”, 

 

5. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Ustka na lata 2015 – 

20124, 

 

6. zmian w budżecie gminy Ustka na 2015 rok. 

 

7. zmieniająca Uchwałę Nr XXIV.296.2012 Rady Gminy Ustka z dnia                    

20 grudnia 2012 roku w sprawie podziału Gminy Ustka na stałe obwody 

głosownia, ustalenia ich numerów, granic i siedzib obwodowych komisji 

wyborczych, 

 

8. nadania nazwy ulicy w miejscowości Grabno, 

 

9. uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

części obszaru położonego w obrębie geodezyjnym Lędowo w Gminie 

Ustka, 

 

10. wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym na okres 15 lat, 

budynku dydaktycznego, zlokalizowanego na działce Nr 2010, położonej 

w obrębie miasta Ustka przy ul. Darłowskiej 3 B, stanowiących własność 

Gminy Ustka, 

 

11. określenia obowiązujących na drugim etapie kryteriów rekrutacji do 

publicznych oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Ustka, 

 

12. przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Ustka w 2015 roku, 

 

13. przyjęcia „Programu profilaktycznych szczepień dzieci zamieszkałych na 

terenie gminy Ustka przeciwko pneumokokom  na lata 2015 – 2017”, 

 

14. przyjęcia „Programu zdrowotnego w zakresie profilaktyki zakażeń 

wirusami brodawczaka ludzkiego (HPV) typu 6, 11, 16, 18 w Gminie Ustka 

na lata 2015 – 2016”, 
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15. przedłużenia czasu obowiązujących taryf za zbiorowe zaopatrzenie                      

w wodę  i zbiorowe odprowadzanie ścieków.  

 

5. Informacja Wójta Gminy Ustka o podjętych umorzeniach należności za 

2014 rok. 

6. Informacja o działalności Centrum Kultury Gminy Ustka. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

8. Wolne wnioski i informacje. 

9. Zakończenie obrad. 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że do dnia dzisiejszego nie wpłynęły 

żadne uwagi do protokołu z ostatniej Sesji w związku z tym, poddaję pod 

głosowanie: 

 

 

 

     Protokół Nr V.2015  Sesji Rady Gminy Ustka odbytej w  dniu                        
12 lutego 2015 roku 

 
 
 
 

Głosowało   - 14 

  

Za    - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła  Protokół 
Nr V.2015  z dnia 12 lutego 2015 roku. 
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Ad. 2. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie 
międzysesyjnym. 

 
 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

- przedstawiła sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym 

obejmujące działalność Urzędu od dnia 12 lutego 2015 roku do dnia                        

25 marca 2015 roku.           

Treść sprawozdania stanowi zał. Nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się  z zapytaniem, 

czy są pytania do Pani Wójt w zakresie przedstawionego sprawozdania. 

 

 
 
Wobec braku zapytań do Pani Wójt,  Przewodniczący Rady Gminy 
poddał pod głosowanie: 
 

 

 
 
 Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym 
 

 

 

Głosowało   - 14 

  

Za    - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła 
Sprawozdanie Wójta w okresie międzysesyjnym. 
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Ad. 3. Interpelacje i zapytania. 
 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- jestem zobowiązana przez Panią /*/ do złożenia tej interpelacji, ponieważ  droga 

na ul. Orzeszkowej w dalszym ciągu jest nieprzejezdna. Pani Wójt proszę                               

o wykonanie drożności tej drogi. Jestem mile zaskoczona postawą Pana 

kierownika, który odpowiedział mi na e-maila i przekazał mi informację, że 

zachodzi potrzeba wykonania odejścia wody, które będzie podłączone                       

z siecią i zostanie wykonane w miarę sprawnie i szybko. Za co dziękuję.  

 

-  z komisją byliśmy u Pani Dyrektor Centrum Kultury na 4 godzinnej rozmowie. 

Bardzo proszę Panią Wójt i Panią Skarbnik, by nasze sugestie dotyczące sołectwa 

Przewłoka były brane pod uwagę bardzo poważnie.  Jest propozycja, by  na 

działce Nr 716 tanim kosztem powstała mini świetlica, by mieszkańcy mogli się 

spotykać i organizować wspólne spotkania np. Dzień Kobiet i inne. Zwróciłam 

uwagę Pani Dyrektor Centrum Kultury, że wszystkie sołectwa trzeba traktować 

równo i również nie zapominać o kulturze w naszym sołectwie. Nie wiem jak 

przekonać Panią Wójt i Panią Skarbnik do tego, by przy wykorzystaniu środków 

unijnych, tak jak został wybudowany plac zabaw w Poddąbiu za 150 tyś zł,                          

w naszym sołectwie powstała oszklona wiata, która spełniałaby  pewne 

oczekiwania mieszkańców  z możliwością zorganizowania ogniska, grilla , 

zamontowania zewnętrznych gier planszowych byśmy mogli zadbać w naszym 

sołectwie o kulturę. Nasi aktywni seniorzy pytają mnie kiedy będą mogli się 

spotkać i skorzystać z komputera itp. Bardzo proszę, by nie odpowiadano mi                               

w ten sposób, że na takie działania pieniędzy nie będzie. Rozmawiałam z Panią 

Sekretarz, która poinformowała mnie, że przejrzy projekty. Bardzo proszę, by ten 

projekt powstał.   Mamy 25-lecie naszego kościoła – czy jest możliwe 

przeznaczenie pewnych środków z Gminy lub  Centrum Kultury                                             

i zorganizowanie festynu na tę okoliczność? Nasze  sołectwo nigdy nie otrzymało 

żadnych środków na kulturę poza organizacją Dnia Seniora. 

 

 

 

Radny Rafał Białek 

- czy coś zostało podjęte w sprawie oświetlenia przystanku autobusowego przy 

kolonii Redwanki? 

 

- Redwanki - przystanek autobusowy dla wsiadających w kierunku Rowów. 

Tablica przystankowa  została postawiona przy rowie i wysiadając z autobusu 

wpada się do rowu. 
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Radna Justyna Wietrak 

- sprawa bezpieczeństwa na trasie Ustka - Rowy. Samochody ciężarowe wożące 

kamienie jadą z dużą prędkością, co zagraża bezpieczeństwu.                                          

Uważam, że Policja i Straż Gminna  powinna zwrócić uwagę, ponieważ jest 

bardzo niebezpiecznie. Proszę o zainteresowanie się sprawą. 

 

 

 

Radny Stefan Gruszczyński 

- w Gminie była wymiana lamp i część chodników jest oświetlona, a na części 

jest ciemno. Kiedy zostanie uzupełnione oświetlenie chodników w sołectwie 

Przewłoka? 

 

- droga powiatowa, o której mówiła moja koleżanka  jest  w „strasznym” stanie 

i ciężko jest się poruszać samochodami osobowymi. W jakim czasie Zarząd Dróg 

Powiatowych uzupełni ubytki na tej drodze? 

 

 

 

Jerzy Moch Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

- czy podtrzymanie obowiązujących taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę                   

i zbiorowe odprowadzanie ścieków nie wpłynie na duży (20-30%) wzrost stawek 

w roku następnym? 

 

 

 

Wanda Pryca sołtys sołectwa Przewłoka 

1) - są duże ubytki i zapadnięcia na chodniku przy kładce w stronę lasu                   

i brak   oświetlenia powoduje zagrożenie bezpieczeństwa.  

 

2) - na osiedlu Przewłoka trwa  wymiana instalacji wodnej. Na                                   

ul. Słowackiego po zdemontowaniu płyt chodnikowych  i ponownym ich 

zamontowaniu w niektórych miejscach powstały nierówności. Proszę 

Panią Wójt, by merytoryczny pracownik zwrócił uwagę na prowadzoną 

inwestycję i na każdym etapie wykonania tej drogi zwrócił uwagę na 

nierówności płyt chodnikowych. 

 
3) – Pani radna Kaleta powiedziała o budowie świetlicy w sołectwie 

Przewłoka i ja też chcę zabrać głos w tej sprawie. Chcę zapytać Panią Wójt 

– dlaczego do tej pory nie mamy świetlicy, bo tak faktycznie to nie wiemy 

dlaczego? Dlaczego 14 sołectw ma świetlice i ma kulturę, a nasze sołectwo 
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Przewłoka jest drugim osiedlem pod względem ilości mieszkańców                          

w Gminie  i traktowane jest „po macoszemu”. Już w 2011 roku jak ja byłam 

10 m-cy sołtysem „szkoda, że mnie odwołano - może by świetlica  stała”,  

była składana uchwała zebrania wiejskiego o wybudowaniu świetlicy, 

Centrum Kultury i Rekreacji. W tej chwili mamy mniejsze wymagania                           

i chcemy w sołectwie Przewłoka mieć świetlicę, która pomieściłaby min 150 

osób. Sołectwo Przewłoka zamieszkuje 800 osób, a na zebranie wiejskie 

przychodzi ponad 160 osób, więc trzeba zapewnić mieszkańcom 

pomieszczenie, by mogli uczestniczyć w zebraniach wiejskich. Ponadto na 

osiedlu  jest dużo dzieci i seniorów, którzy tez chcieli by mieć np. Dzień 

Kobiet  i inne imprezy organizowane w świetlicach. Uważamy, że dla nas 

świetlica jest nieodzowna. Uważam, że mieszkańcy zasługują na to, by mieć 

świetlicę i drogę do morza, ponieważ od 30 lat domagamy się 

podstawowych inwestycji.  

Mieszkańcy sołectwa Przewłoka wnioskują, że nie chcą organizacji 

Gminnego Dnia Dziecka, a chcą sołecki Dzień Dziecka, ponieważ chcą 

się  poznać. Nie ma organizowanych żadnych imprez okolicznościowych, 

na których jest możliwość wzajemnego zapoznania .  

 

4) – czy Pani Wójt  sfinansuje nam koszty wynajmu Sali na Dzień Seniora?   

 

5) – jestem zbulwersowana zachowaniem radnego Gruszczyńskiego,  czuję 

się urażona i chciałabym, by radny przeanalizował swoje zachowanie. Nie 

wyobrażam sobie współpracy jak tak będzie się zachowywał w stosunku 

do mnie. Chodzi o to, że miałam posiedzenie Rady Sołeckiej i zadzwoniłam 

do Pana Gruszczyńskiego  z zaproszeniem na posiedzenie. Pan 

Gruszczyński podniósł głos na mnie „dlaczego tak późno”, a  ja grzecznie 

wyjaśniłam, że wcześniej nie mogłam się dodzwonić. Okazało się, że 

miałam zepsuty telefon. Pan radny zaczął wykrzykiwać, że za późno do 

niego dzwonię, a on ma tyle zajęć i nie będzie. Dalej mówiłam grzecznie, 

że jeżeli nie ma czasu, to proszę by podał mi telefonicznie wnioski 

inwestycyjne, które miały być wypisane  przez  Radę Sołecką .  Pan 

Gruszczyński poddenerwowany nie podał wniosków i się rozłączył. Bardzo 

proszę o interwencję, ponieważ nie może tak wyglądać współpraca,. 

Później radny będzie miał  pretensje, że nie zapraszam radnego. Jeżeli tak 

będzie się zachowywał radny, to niestety nie widzę współpracy. 

 

 

Regina Brzywcy sołtys sołectwa Objazda 

1) – zwracam uwagę, że bardzo mało osób było na Konkursie PALM.  Ja 

otrzymałam zaproszenie w piątek i nie sposób jest w ciągu paru godzin dojechać 
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by uczestniczyć w konkursie? Chciałam zapytać czy radni otrzymali zaproszenia 

na Międzynarodowy Dzień Teatru? 

 

2) – zgłaszana była wycinka drzew na drodze do szkoły w Objeździe. Wniosek 

nie zrealizowano, a jest marzec i kończy się okres wycinki drzew. Czy będzie 

wycinka tych drzew? 

 

3) – koszty wywozu odpadów z remontu budynku socjalnego – Czy kosztami 

zostali obciążeni najemcy?  

 

4) – czy będzie zbierany piasek przy chodnikach  po zimowym utrzymaniu 

dróg? 

 

 

 

Dawid Zieliński sołtys sołectwa Starkowo 

1) - w miejscowości Starkowo są dwa mostki łączące wieś. Mieszkańcy 

wnioskują o strefę zamieszkania i nie wpuszczania ciężkich samochodów, 

ponieważ mostki są zniszczone i nie wytrzymają takiego ciężaru. 

 

2) - na drodze Starkowo – Możdżanowo odpada beton.    

   

 

 

Ryszard Molenda sołtys sołectwa Dębina 

1) - Pani Wójt ja też chcę by w Dębinie wybudowano świetlicę. 

 

2) - oczyścić chodnik przy placu zabaw do figurki i wyciąć krzaki.  

 

 

 

Edward Moraczyński sołtys sołectwa Machowinko 

– my też nie mamy świetlicy i też byśmy chcieli. Proponuję zrobić Dzień Seniora 

aktywnego bo dla niektórych jest problem organizacji. 

 

 

 

Janusz Dąbek sołtys sołectwa Możdżanowo 

- miała być zrobiona rozbudowa placu zabaw, a nic się nie dzieje? 
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Radna Danuta Kaleta 

- Pani Wójt chciałam Pani podziękować za oddanie mieszkania socjalnego                   

w Objeździe Nr 30. Bardzo dziękuję   

 

 

 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń dotyczących interpelacji i zapytań 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 3 porządku obrad. 

 

 
 

 

 

Ad. 4.  Podjęcie uchwał w sprawie: 
 
 
 
 

 projekt uchwały w sprawie zwolnienia od podatku od 
nieruchomości w ramach  programu pomocy de minimis na 
tworzenie nowych miejsc pracy, 

 
 
 
 
Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- Komisje Rady zaopiniowały pozytywne przedłożony im projekt uchwały. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie 

przedłożonego projektu uchwały. 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 
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Głosowało   - 14 

  

Za    - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 
VI.45.2015 stanowiącą zał. Nr 5 do niniejszego protokołu. 
 
 
 
 

 projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia pomiędzy 
Miastem Słupsk a Gminą Słupsk, Gminą Kobylnica, Miastem Ustka 
oraz Gminą Ustka w sprawie opracowania Koncepcji programowo – 
przestrzennej służącej przygotowaniu i wdrożeniu Programu pod 
nazwą „Zarządzanie wodami opadowymi na terenie zlewni rzeki 
Słupi” dla Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Słupska,  

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- w kwestii opiniowania tego projektu uchwały, Komisje Rady nie mają 

jednomyślnej opinii. Wobec czego proszę Przewodniczących Komisji                          

o przedstawienie opinii w tym zakresie. 

 
 

 

Stefan Gruszczyński Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Kultury 

Fizycznej, Spraw Socjalnych, Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego 

- Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

 

 

 

Marian Korbiel Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

- Komisja zaopiniowała negatywnie. 

 

 

 

Jerzy Moch Przewodniczący Komisji Budżetowo – Rolnej, Rozwoju 

Gospodarczego, Mienia Komunalnego, Planowania i Ochrony Środowiska 

- Komisja zaopiniowała negatywnie przedłożony projekt uchwały. 
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Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- w związku z tym, że w większości opinie Komisji są negatywne proszę Panią 

Wójt o przedstawienie skutków dla Gminy w przypadku nie podjęcia  uchwały. 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

- skutek dla Gminy byłby taki, że zaoszczędzilibyśmy środki finansowe. Co może 

być negatywną przesłanką podjęcia uchwały? Pomimo wykonania dokumentacji, 

w ślad za tym nie idzie żadna gwarancja pozyskania środków zewnętrznych na 

realizację już zaplanowanego przedsięwzięcia. Natomiast kwestia wód 

opadowych nie oznacza budowy kanalizacji deszczowej wszelkich  aglomeracji 

typu istniejące zabudowania i nowopowstające osiedla, ponieważ projekt dotyczy 

tylko i wyłącznie zbiorników retencyjnych.     

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie 

przedłożonego projektu uchwały. 

 

 

 

Radny Stefan Gruszczyński 

- czy z tego tytułu Gmina poniesie tylko i wyłącznie koszty, a nie będzie mogła 

korzystać z Koncepcji programowej? 

 

  

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

- w mojej ocenie początek Koncepcji programowej zacznie się kosztami. 

Bylibyśmy w posiadaniu tylko i wyłącznie informacji  na temat części terenów 

Gminy przylegających do miasta tj. Przewłoki.  Informacje te nie przedkładają się 

później na rozwiązanie problemu, ponieważ dalej pozostaje kwestia braku 

środków finansowych.   

 

 

 

Radny Stefan Gruszczyński 

-  jeżeli jest brak środków finansowych i nie ma szans na ich pozyskanie , to 

finansowanie byłoby tylko i wyłącznie z budżetu? 
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Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

- tak by było. Pamiętajmy, że patrząc na nasz zurbanizowany  teren nie można 

powiedzieć, że nie mamy problemu z zalewaniem. Natomiast możemy sobie 

poradzić z miejscowymi  podtopieniami w poszczególnych miejscowościach 

podczas ulewnych deszczy.  Wówczas wylewają rzeczki na naszym terenie  i są 

zalewane piwnice, ale nie do końca jest to problem Gminy lecz z braku 

prawidłowego utrzymania  odwodnienia domów, rowów melioracyjnych                       

i prawidłowej gospodarki melioracyjnej, co powinno być jak najprędzej 

uregulowane zmianą prawa wodnego.  

 

 

 

 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

 

Głosowało   - 14 

  

Za    -  0 

Przeciw   - 12 

Wstrzymało się  -  2 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy większością głosów nie podjęła 
w/w uchwały. 
Przedmiotowa Uchwała nie uzyskała wymaganej większości głosów. 
 
 
 
 

 projekt uchwały w sprawie udzielenia przez Gminę Ustka 
Samorządowi Województwa Pomorskiego pomocy finansowej na 
opracowanie dokumentacji projektowej rozbudowy drogi 
wojewódzkiej Nr 203 na całym jej przebiegu w Województwie 
Pomorskim, 

 

 
 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

– Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego im 

projektu uchwały. 
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Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały. 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

 

Głosowało   - 14  

 

Za    - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 
VI.46.2015 stanowiącą zał. Nr 6 do niniejszego protokołu. 
 
 

 
 

 projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 

XXXIII.411.2013 z dnia 19 grudnia 2013 roku w sprawie udzielenia 

przez Gminę Ustka Powiatowi Słupskiemu pomocy finansowej w celu 

realizacji zadania pn. „Organizacja kąpielisk na terenie powiatu 

słupskiego”, 

 

 
Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego im   projektu 

uchwały. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                      

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 
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Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

 

Głosowało   - 14 

  

Za    - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 
VI.47.2015 stanowiącą zał. Nr 7 do niniejszego protokołu. 
 
 
 
 
 

 projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej na lata 2015-2024, 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

-  Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego im   

projektu uchwały. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                      

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 
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Głosowało   - 14 

  

Za    - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 
VI.48.2015 stanowiącą zał. Nr 8 do niniejszego protokołu. 
 
 
 
 
 projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie  gminy Ustka na 

2015 rok, 

 
 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego im projektu 

uchwały.  

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są  pytania                       

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

 

Głosowało   - 14 

  

Za    - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 
VI.49.2014 stanowiącą zał. Nr 9 do niniejszego protokołu. 
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 projekt uchwały zmieniający Uchwałę Nr XXIV.296.2012 Rady 

Gminy Ustka z dnia 20 grudnia 2012 roku w sprawie podziału Gminy 

Ustka na stałe obwody głosownia, ustalenia ich numerów, granic                         

i siedzib obwodowych komisji wyborczych, 

 
 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego im   projektu 

uchwały. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                        

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

 

Głosowało   - 14 

  

Za    - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 
VI.50.2015 stanowiącą zał. Nr 10 do niniejszego protokołu. 
 
 
 

 

 projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy                            

w miejscowości Grabno, 
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Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego im   projektu 

uchwały. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                      

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

 

Głosowało   - 14 

  

Za    - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 
VI.51.2015 stanowiącą zał. Nr 11 do niniejszego protokołu. 
 

 
 

 

 

 projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru położonego        

w obrębie geodezyjnym Lędowo w Gminie Ustka, 

 
 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego im   projektu 

uchwały. 
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Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                      

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

 

Głosowało   - 14 

  

Za    - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 
VI.52.2015 stanowiącą zał. Nr 12 do niniejszego protokołu. 
 

 

 

 

 

 

 projekt uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na wynajęcie                    

w trybie bezprzetargowym na okres 15 lat, budynku dydaktycznego, 

zlokalizowanego na działce Nr 2010, położonej w obrębie miasta 

Ustka przy ul. Darłowskiej 3 B, stanowiących własność Gminy Ustka, 

 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego im   projektu 

uchwały. 
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Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                      

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- chciałam zwrócić uwagę na to, że powstaje nam szkoła podstawowa, gdzie jest 

już klasa, która liczy chyba 9 uczniów.  Chwalone są szkoły wiejskie na terenie 

naszej Gminy i osiągnięcia uczniów z tych szkół. Pani Wójt zwróciła uwagę na 

to, że w naszych szkołach gminnych klasy 0 nie mają odpowiedniego 

przygotowania w zakresie wyposażenia.  Ja jako radna jestem odmiennego 

zdania, ponieważ uważam, że tak małe dzieci powinny wychowywać się                                 

w środowiskach, w których wzrastają, a nie powinny być wożone do innej szkoły. 

Szkoła będzie prowadzona przez Stowarzyszenie Kaszubskie Słoneczniki. Jak 

najbardziej jestem za przedszkolem i żłobkiem. Jestem za tym, by  maluchy 

chodziły do szkół na terenie Gminy, ponieważ po lekcjach pójdą do swoich 

domów i są pod opieką, a nie, że będą wożone na tyle godzin                               i 

odwożone z powrotem. Chciałabym by Pani Wójt określiła się czy tak sądzi czy 

nie?  

 

 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

- jeżeli wypowiadałam się na temat naszych szkół, to nie mówiłam, że mają złe 

wyposażenie, ponieważ był realizowany program na przygotowanie  całego 

wyposażenia dla dzieci od 5-6 lat.   Ja mówiłam w kontekście zmian , które wejdą 

w życie w 2017 roku i o spełnianiu wymogów (np. p.poż. - oddymienie)  przez 

istniejące stare budynki szkolne. To budziło moją  wątpliwość, czy nie trzeba 

będzie przebudowywać naszych ciągów komunikacyjnych  w starych szkołach, 

ponieważ są to stare budynki i taki problem może zaistnieć.  Jest to wszystko co 

powiedziałam negatywnie na temat budynków szkolnych. Problem taki zaistniał 

w momencie uruchamiania przedszkola  w Starkowie. Nowy obiekt budowany 

był jako świetlica,  a chcieliśmy uruchomić przedszkole.  Z racji tego, że nie było 

oddymiania klatki schodowej nie było możliwości zorganizowania przedszkola. 

Nie mówmy   o żadnym przenoszeniu dzieci, bo rodzą się z tego plotki. 

Mówiliśmy tylko tyle, że  szkoła prowadzona przez podmiot niepubliczny na 

terenie jednostki administracyjnej jaką jest miasto Ustka ze względu na przepisy 

prawne nigdy nie będzie wykazana jako placówka gminna chyba, że nastąpi 

zmiana przepisów. Szkoła musi być wpisana w rejestry Pana Burmistrza. To 

rodzice będą  
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decydować do jakiej szkoły mają chodzić ich dzieci.  Jest to placówka, która może 

przyjmować nasze dzieci i w pierwszej kolejności zabezpiecza mieszkańcom 

Gminy  miejsca   w przedszkolu, żłobku i szkole.  

 

 

 

 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

 

Głosowało   - 14 

  

Za    - 13 

Przeciw   -  1 

Wstrzymało się  -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy większością głosów podjęła 
Uchwałę Nr VI.53.2015 stanowiącą zał. Nr 13 do niniejszego 
protokołu. 
 

 
 

 

 projekt uchwały w sprawie określenia obowiązujących na 

drugim etapie kryteriów rekrutacji do publicznych oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Ustka, 

 
 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego im   projektu 

uchwały. 
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Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                      

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

 

Głosowało   - 14 

  

Za    - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 
VI.54.2015 stanowiącą zał. Nr 14 do niniejszego protokołu. 
 

 

 
 

 projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 

na terenie gminy Ustka w 2015 roku,   

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego im   projektu 

uchwały. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                      

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 
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Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

 

Głosowało   - 14 

  

Za    - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 
VI.55.2015 stanowiącą zał. Nr 15 do niniejszego protokołu. 
 

 

 

 

 projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu 

profilaktycznych szczepień dzieci zamieszkałych na terenie gminy 

Ustka przeciwko pneumokokom  na lata 2015 – 2017”, 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego im   projektu 

uchwały. 

 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                      

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 
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Głosowało   - 14 

  

Za    - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 
VI.56.2015 stanowiącą zał. Nr 16 do niniejszego protokołu. 
 

 
 

 

 projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu 

zdrowotnego w zakresie profilaktyki zakażeń wirusami brodawczaka 

ludzkiego (HPV) typu 6, 11, 16, 18 w Gminie Ustka na lata 2015 – 

2016”, 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- Komisje Rady wyraziły opinie pozytywne na temat przedłożonego im   projektu 

uchwały. 

 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                      

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 
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Głosowało   - 14 

  

Za    - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 
VI.57.2015 stanowiącą zał. Nr 17 do niniejszego protokołu. 
 

 

 

 

 

 

 projekt uchwały w sprawie przedłużenia czasu 

obowiązujących taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków, 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- w związku z tym zagadnieniem padła interpelacja proszę Panią Wójt                          

o udzielenie odpowiedzi.  

 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

- na dzień dzisiejszy nie wiem jaki będzie skutek dzisiejszej uchwały, ponieważ 

nie wiem co może zaistnieć w gospodarce. Obecnie jest spadkowa tendencja cen, 

a co będzie za trzy miesiące -  trudno określić. Patrząc na wyliczenia obecnych 

kosztów, Spółka zdecydowała się zaryzykować i pozostawić stawki bez 

podwyżek. Natomiast w nowym roku na odpowiednim etapie przeanalizujemy 

koszty faktyczne i wówczas będzie można określić , czy kolejny rok będzie 

zwyżkowy, czy nie.    

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

projektu uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania                      

i uwagi do  przedstawionego projektu uchwały. 
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Radna Danuta Kaleta 

- na Komisji Oświaty gościł Pan Prezes z Panią Księgową  i wówczas zwróciłam 

uwagę na to, że nie może być podwyżek, ponieważ miesiąc luty  zamknął się 

deflacją czyli nie ma wzrostu kosztów  i niezasadnym byłoby podwyższanie 

stawek za wodę i ścieki. Dziękuję Panu Prezesowi i Pani księgowej i Pani Wójt 

za przychylność . Natomiast zwracam uwagę na to, że powinniśmy mieć rachunek 

ekonomiczny, który spółka jest zobowiązana dostarczyć radnym przed podjęciem 

takiej uchwały. Panie Wiceprzewodniczący myślę, że nie jest Pan orędownikiem 

podnoszenia stawek  i powinniśmy   rachunek ekonomiczny otrzymać. O  to 

proszę, by podejmowane uchwały były prawnie uzasadnione.  

 

 

 

Jerzy Moch Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

- Pani radna była w lepszej sytuacji niż ja, ponieważ na Komisji Budżetowej nie 

było Pana Prezesa ZUW. Odpowiem Pani - nie jestem zwolennikiem podwyżek. 

Pytając zwróciłem tylko uwagę na to, czy pozostawienie stawek na 

dotychczasowym poziomie  nie wpłynie na ich podwyżkę w roku następnym.  Ma 

Pani rację, by przy omawianiu stawek był rachunek ekonomiczny ZUW                      

i tego będziemy żądali. 

 

 

 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wyżej wymieniony projekt uchwały: 

 

 

Głosowało   - 14 

  

Za    - 13 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  1 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy większością głosów podjęła 
Uchwałę Nr VI.58.2015 stanowiącą zał. Nr 18 do niniejszego 
protokołu. 
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Ad. 5  Informacja  Wójta Gminy Ustka o podjętych umorzeniach 
należności za 2014 rok. 

 
 
 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- wszyscy Państwo otrzymali niniejszą informację. Jeżeli po zapoznaniu się                     

z materiałem macie Państwo jakieś pytania czy uwagi to bardzo proszę o ich 

podanie. 

 

 

 
Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady Gminy 
stwierdził, iż Rada Gminy przyjęła przez aklamację Informację  Wójta 
Gminy Ustka o podjętych umorzeniach należności za 2014 rok 
stanowiącą zał. Nr 19 do niniejszego protokołu. 
 

 
 
 
 

Ad. 5  Informacja  o działalności Centrum Kultury Gminy Ustka. 
 
 
 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- wszyscy Państwo otrzymali informację o działalności CKGU. Jeżeli po 

zapoznaniu się z materiałem macie Państwo jakieś pytania czy uwagi to bardzo 

proszę o ich podanie. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiocie w/w 

informacji. 

 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- na spotkaniu u Pani Dyrektor CKGU pytałam czy jako Dyrektor Centrum 

Kultury widzi kulturę w sołectwie Przewłoka? Do tej pory przez 4 lata  nie 

słyszałam by były rozmowy Pani Dyrektor z Panią Wójt na temat kultury                        
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w sołectwie Przewłoka.  Pani Dyrektor nie zabiegała o świetlicę  byśmy mieli się 

gdzie spotkać oraz żeby kiedykolwiek jakaś impreza kultury była nam 

przedstawiona.  „Jeżeli jest to możliwe, to chciałam oficjalnie zapytać czy Pani 

Dyrektor widzi taką rolę swoją w tworzeniu kultury w sołectwie Przewłoka?” 

 

 

 

Radny Stefan Gruszczyński 

- zanim Pani Dyrektor odpowie na to pytanie przedstawię sprawozdanie ze 

spotkania Komisji Oświaty, które odbyło się z Panią Dyrektor Centrum Kultury 

w dniu 25 lutego 2015 roku, w którym Komisja zwraca się do Pani Dyrektor                    

o podjęcie działań w następujących tematach: 

1. możliwość przywrócenia zajęć świetlicowych w sołectwie Przewłoka na  

bazie istniejących obiektów (prywatnych), 

2. uruchomienie nowej strony www.CK oraz zawarcia w niej wszystkich 

informacji dotyczących działalności i osiągnięć Kół Gospodyń Wiejskich, 

zespołów tanecznych, teatralnych, wszelkiej działalności                                       

i funkcjonowania świetlic wiejskich oraz imprez Lato – 2015, 

3. możliwość uruchomienia Punktu Informacji Turystycznej w Poddąbiu oraz 

podjęcie bliższej współpracy z LOT Ustka, 

4. organizacji spotkań przedświątecznych w Zaleskich i Objeździe, 

5. skuteczniejsze działania na rzecz promocji dorobku kulturalnego                           

i artystycznego Gminy i jej mieszkańców oraz impreza letnich. 

Dodam jeszcze, że mamy tak wiele zespołów  na terenie Gminy, które zajmują 

się wszelką działalnością kulturalną i na ten temat mamy bardzo mało informacji, 

a mamy się czym pochwalić.  Ponadto Komisja widzi w przyszłości potrzebę 

budowy obiektu w Przewłoce, który spełniałby funkcję hotelowo-handlową, 

Informacji Turystycznej, siedziby Centrum Kultury oraz świetlicy wiejskiej                               

z całym zapleczem w sołectwie Przewłoka (dotacja ze środków zewnętrznych). 

Komisja widzi potrzebę budowy takiego obiektu, który spełniałby oczekiwania 

mieszkańców i wszystkich zainteresowanych krzewieniem kultury na terenie 

gminy. 

 

 

 

Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- cieszę się, że na podstawie obserwacji i weryfikacja działalności kultury 

Komisja wskazuje obszary, które należałoby w pewien sposób doskonalić. Nic 

nie stoi naprzeciw temu, co powiedziała Pani radna, ponieważ dopytuje. Proszę 

Panią Wójt o zabranie głosu w tym temacie. 
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Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

- faktycznie świetlicy w Przewłoce nie ma. Natomiast jeżeli określimy 

możliwości dotarcia mieszkańców do kultury biorąc pod uwagę miejscowość 

Przewłoka i miejscowość Starkowo, to bardzo są różne i dlatego  w pierwszej 

kolejności powstała świetlica w Starkowie. Odpowiadając na zapytanie – 

dlaczego jeszcze nie ma świetlicy w Przewłoce,  powiem, że w ciągu tych lat jak 

jestem Wójtem uważałam, że jest gradacja potrzeb i w pierwszej kolejności 

należy wykonać ulice Armii Krajowej i Grota Roweckiego, Baczyńskiego                                 

i Gałczyńskiego i szereg innych oraz wykonać nową sieć wodociągową                            

i uszczelnić kanalizację. Zacytuję słowa byłego radnego „po co mi świetlica jak 

do tej świetlicy będę musiał iść w gumowcach”. Jeżeli będą środki finansowe, to 

ja pierwsza podpiszę się pod tym, żeby wybudować na terenie gminy                             

4 brakujące świetlice. Na spotkaniach przedwyborczych w miejscowości 

Przewłoka było powiedziane o ustaleniu jednego priorytetowego zadania, 

ponieważ na tyle nas stać. Tym zadaniem ma być droga do morza. Jeżeli sołectwo 

Przewłoka ustali mi jedno priorytetowe  zadanie i tym zadaniem będzie świetlica, 

to będę poszukiwała środków na budowę świetlicy. Wszystkiego na raz nie da się 

zrobić w jednym sołectwie pozostawiając pozostałe 17 sołectw. 

 

 

 

Radna Danuta Kaleta  

- Pani Wójt  mój pomysł jest taki, że ma to być doraźna świetlica za kilkaset tyś. 

zł. Na zebraniu Rady Sołeckiej była mowa, że będzie nowe rozdanie środków 

unijnych i będzie można załatwić dwie sprawy i Gmina  dołoży 20 %  środków. 

Powiedziała Pani, że oczywiście będzie to możliwe. My nie mówimy                                          

o środkach z budżetu nie wiadomo jakich, a mówimy o dotacjach. Jeżeli jest nowe 

rozdanie środków to trzeba „łapać” środki w nowym rozdaniu   Mówi Pani, że nie 

wszystko od razu dla sołectwa Przewłoka. Odkąd ja zostałam radną  to dopiero 

zaczęło się coś dziać w Przewłoce. Zaprosiliśmy Panią na Radę Sołecką, żeby 

Rada też usłyszała jakie jest Pani zdanie na ten temat.  „My chcemy z Panią 

współpracować, nie chcemy drzeć „kotów”  bo nie o to chodzi. Powiedziałam 

Pani, że droga do morza to priorytet i nie ma o czym mówić. Na zebraniu 

przedwyborczym Powiedziała Pani, że jak zostanie wybrana na II kadencję to 

Pani tę drogę do morza wybuduje. Cieszymy się z tego. Współpracujmy i „łapmy 

to co jest do złapania” ze środków unijnych, gdyż                          naprawdę można 

zrobić dużo i o to Panią bardzo proszę, o współpracę”. Przez 30 lat w tym 

sołectwie nic nie było zrobione. Mamy płyty jumbo, które się wyłamują. Dużo 

zostało zrobione za Pani kadencji, ale prosimy o jeszcze. Są środki unijne -  idźmy 

w tym kierunku i je wykorzystujmy.  
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Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

- w tym momencie nie ma co przekomarzać się na argumenty. Podtrzymuję 

wszystko to, co powiedziałam. Jestem po to, by pozyskiwać jak najwięcej 

środków zewnętrznych i zrealizować jak najwięcej zadań w Gminie. Jeżeli budżet 

Gminy wytrzyma, to wszystkie inwestycje będziemy realizować. Obecnie 

mówimy o środkach unijnych, które nie mają realnego przełożenia nawet na 

ogłoszenia o konkursach. Nie wiemy jakie będą szczegółowe wymagania, by móc 

złożyć wniosek i otrzymać środki. Jak tylko pojawi się możliwość aplikowania                   

o środki, to będziemy to czynić  w każdym obszarze. To Państwo radni 

zdecydujecie o ich przeznaczeniu. Mamy bardzo dużo potrzeb i będziemy 

zaspakajać te, które dla danego sołectwa w pierwszej kolejności są najważniejsze. 

Oby środków było jak najwięcej i byśmy byli w stanie zabezpieczyć wkład 

własny, by te środki wziąć.   

 
 
 
Wobec braku dalszych głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady 
Gminy poddał pod głosowanie: 
 
 
 
 Informację  o działalności Centrum Kultury Gminy Ustka 

 

Głosowało   - 14 

  

Za    - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła w/w 
informację stanowiącą zał. Nr 20 do niniejszego protokołu. 
 
 
 
 

 
 

Ad. 7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
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Odpowiedzi na interpelacje i zapytania udzieliła Pani Anna Sobczuk – 

Jodłowska Wójt Gminy. 
 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- jestem zobowiązana przez Panią /*/ do złożenia tej interpelacji, ponieważ  droga 

na ul. Orzeszkowej w dalszym ciągu jest nieprzejezdna. Pani Wójt proszę                         

o wykonanie drożności tej drogi. Jestem mile zaskoczona postawą Pana 

kierownika, który odpowiedział mi na e-maila i przekazał mi informację, że 

zachodzi potrzeba wykonania odejścia wody, które będzie podłączone                       

z siecią i zostanie wykonane w miarę sprawnie i szybko. Za co dziękuję.  

 

 

 

Sprawa ul. Orzeszkowej jest obecnie wyjaśniana. Zakres prac zostanie 

dopracowany z uwagi na trudności techniczne. Rozważana jest możliwość 

docelowego wykonania w ramach II etapu. Obecnie mieszkańcy mają 

możliwość innego dojazdu.      

 

 

 

-  z komisją byliśmy u Pani Dyrektor Centrum Kultury na 4 godzinnej rozmowie. 

Bardzo proszę Panią Wójt i Panią Skarbnik, by nasze sugestie dotyczące sołectwa 

Przewłoka były brane pod uwagę bardzo poważnie.  Jest propozycja, by  na 

działce Nr 716 tanim kosztem powstała mini świetlica, by mieszkańcy mogli się 

spotykać i organizować wspólne spotkania np. Dzień Kobiet i inne. Zwróciłam 

uwagę Pani Dyrektor Centrum Kultury, że wszystkie sołectwa trzeba traktować 

równo i również nie zapominać o kulturze w naszym sołectwie. Nie wiem jak 

przekonać Panią Wójt i Panią Skarbnik do tego, by przy wykorzystaniu środków 

unijnych, tak jak został wybudowany plac zabaw  w Poddąbiu za 150 tyś zł,                      

w naszym sołectwie powstała oszklona wiata, która spełniałaby  pewne 

oczekiwania mieszkańców  z możliwością zorganizowania ogniska, grilla , 

zamontowania zewnętrznych gier planszowych byśmy mogli zadbać w naszym 

sołectwie o kulturę. Nasi aktywni seniorzy pytają mnie kiedy będą mogli się 

spotkać i skorzystać z komputera itp. Bardzo proszę, by nie odpowiadano mi                    

w ten sposób, że na takie działania pieniędzy nie będzie. Rozmawiałam z Panią 

Sekretarz, która poinformowała mnie, że przejrzy projekty. Bardzo proszę, by ten 

projekt powstał.   Mamy 25-lecie naszego kościoła – czy jest możliwe 

przeznaczenie pewnych środków z Gminy lub  Centrum Kultury                                         

i zorganizowanie festynu na tę okoliczność? Nasze  sołectwo nigdy nie otrzymało 

żadnych środków na kulturę poza organizacją Dnia Seniora. 
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Mini świetlica - już udzieliłam informacji w tym zakresie ustosunkowując się 

do kwestii Centrum Kultury. Dopowiem, że wszystko co ma wartość powyżej 

3,5 tyś zł jest inwestycyjnym środkiem trwałym wymagającym projektu                       

i pozwolenia na budowę . To nie jest tak, że coś się zrobi tanio, ponieważ 

zadanie musi być zapisane w budżecie. Apeluję do radnych , by przy 

konstruowaniu budżetu wskazywali zadania jakie mają być priorytetowo 

realizowane łącznie ze wskazaniem środków  lub zdjęciem innego zadania. 

Przedkładam projekt budżetu z moją propozycją i moim punktem widzenia, 

a Państwa może być inny.    

 

 

 

Sprawa Jubileuszu Kościoła – jeżeli proboszcz parafii jako osoba 

reprezentująca zwróci się do mnie z wnioskiem o udzielenie pomocy, to ja tej 

pomocy z pewnością nie odmówię. Nie mogę finansować z budżetu takiej 

uroczystości, ponieważ organizator każdej uroczystości ma obowiązek 

zabezpieczenia środków we własnym zakresie. Na tyle na ile będę mogła 

wspomóc, to wspomogę, gdyż tego nigdy nie odmawiałam - organizacja 

dwóch poprzednich festynów, które miały miejsce na placu kościelnym.     

 

 

 

 

Radny Rafał Białek 

- czy coś zostało podjęte w sprawie oświetlenia przystanku autobusowego przy 

kolonii Redwanki? 

 

 

2 kwietnia jestem umówiona na spotkanie i ten temat będzie poruszony.  

 

 

- Redwanki - przystanek autobusowy dla wsiadających w kierunku Rowów. 

Tablica przystankowa  została postawiona przy rowie i wysiadając z autobusu 

wpada się do rowu. 
 

 

Wniosek przekażemy do Zarządu Dróg Powiatowych celem podjęcia działań 

w tym temacie.  
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Radna Justyna Wietrak 

- sprawa bezpieczeństwa na trasie Ustka - Rowy. Samochody ciężarowe wożące 

kamienie jadą z dużą prędkością, co zagraża bezpieczeństwu.                                          

Uważam, że Policja i Straż Gminna  powinna zwrócić uwagę, ponieważ jest 

bardzo niebezpiecznie. Proszę o zainteresowanie się sprawą. 

 

 

 

Wystąpimy do Wojewódzkiego Inspektora transportu Drogowego                           

w Gdańsku z prośbą o dokonanie  kontroli prędkości samochodów 

poruszających się na trasie Ustka – Rowy. 

 

 

 

Radny Stefan Gruszczyński 

1) - w Gminie była wymiana lamp i część chodników jest oświetlona, a na 

części jest ciemno. Kiedy zostanie uzupełnione oświetlenie chodników                          

w sołectwie Przewłoka? 

 

 

 

Zaproponuję Dyrektorowi Energa możliwość odwrócenia istniejących lamp 

w stronę chodnika z uwagi na fakt, że każde inne rozwiązanie wymaga 

nakładów. Po sprawdzeniu wieczorową porą miejscowości stwierdziłam, że  

nie jest najciemniej, a w miarę jasno. Przydałoby się jaśniej by zadowolić                   

i usatysfakcjonować wszystkich mieszkańców. Szukamy rozwiązań                              

i zobaczymy na ile się da wynegocjować. Upadł temat wysięgnika z uwagi na 

zbyt duże koszty.   

 

 

 

2) - droga powiatowa, o której mówiła moja koleżanka  jest  w „strasznym” 

stanie i ciężko jest się poruszać samochodami osobowymi. W jakim czasie 

Zarząd Dróg Powiatowych uzupełni ubytki na tej drodze? 

 

 

Posiadam informację, że uzupełnianie ubytków odbywa się na  bieżąco. 

Różnice temperatur powodują, że ponownie tworzą się dziury. Należy 

pamiętać, że ta droga planowana jest do kompleksowej  modernizacji. 

Obecnie opracowywany jest projekt i przy pozyskaniu środków droga                  

w pierwszej kolejności będzie wykonywana.  
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Wanda Pryca sołtys sołectwa Przewłoka 

1) - są duże ubytki i zapadnięcia na chodniku przy kładce w stronę lasu                   

i brak   oświetlenia powoduje zagrożenie bezpieczeństwa.  

 

 

Z całą pewnością do sezonu ubytki zostaną uzupełnione. 

 

 

2) - na osiedlu Przewłoka trwa  wymiana instalacji wodnej. Na                                   

ul. Słowackiego po zdemontowaniu płyt chodnikowych  i ponownym ich 

zamontowaniu w niektórych miejscach powstały nierówności. Proszę Panią 

Wójt, by merytoryczny pracownik zwrócił uwagę na prowadzoną inwestycję                    

i na każdym etapie wykonania tej drogi zwrócił uwagę na nierówności płyt 

chodnikowych. 

 

 

Zwrócimy uwagę wykonawcy o nierównościach płyt chodnikowych, 

ponieważ plac budowy jest przekazany i dopiero z chwilą przejęcia budowy 

możemy rozliczać za nierzetelne wykonanie warunków umowy. 

 

 

3) – Pani radna Kaleta powiedziała o budowie świetlicy w sołectwie 

Przewłoka i ja też chcę zabrać głos w tej sprawie. Chcę zapytać Panią Wójt – 

dlaczego do tej pory nie mamy świetlicy, bo tak faktycznie to nie wiemy 

dlaczego? Dlaczego 14 sołectw ma świetlice i ma kulturę, a nasze sołectwo 

Przewłoka jest drugim osiedlem pod względem ilości mieszkańców  w Gminie                       

i traktowane jest „po macoszemu”. Już w 2011 roku jak ja byłam 10 m-cy 

sołtysem „szkoda, że mnie odwołano - może by świetlica  stała”,  była składana 

uchwała zebrania wiejskiego o wybudowaniu świetlicy, Centrum Kultury                          

i Rekreacji. W tej chwili mamy mniejsze wymagania  i chcemy w sołectwie 

Przewłoka mieć świetlicę, która pomieściłaby min 150 osób. Sołectwo Przewłoka 

zamieszkuje 800 osób, a na zebranie wiejskie przychodzi ponad 160 osób, więc 

trzeba zapewnić mieszkańcom pomieszczenie, by mogli uczestniczyć w zebraniach 

wiejskich. Ponadto na osiedlu  jest dużo dzieci i seniorów, którzy tez chcieli by 

mieć np. Dzień Kobiet  i inne imprezy organizowane w świetlicach. Uważamy, że 

dla nas świetlica jest nieodzowna. Uważam, że mieszkańcy zasługują na to, by 

mieć świetlicę i drogę do morza, ponieważ od 30 lat domagamy się podstawowych 

inwestycji.  

Mieszkańcy sołectwa Przewłoka wnioskują, że nie chcą organizacji Gminnego 

Dnia Dziecka, a chcą sołecki Dzień Dziecka, ponieważ chcą się  poznać. Nie ma 
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organizowanych żadnych imprez okolicznościowych, na których jest możliwość 

wzajemnego zapoznania .  

 

 

4) – czy Pani Wójt  sfinansuje nam koszty wynajmu Sali na Dzień Seniora?   

 

 

Nie mam możliwości finansowania poszczególnych zadań kulturalnych, 

ponieważ byłby to zarzut  Regionalnej Izby Obrachunkowej. Realizacja 

zadań kulturalnych musi nastąpić za pomocą jednostki, która do tego typu 

zadań jest powołana tj. Centrum Kultury ze środków przewidzianych na 

organizację  Dnia Seniora . 

 

 

Sprawa aktywności Seniorów – Dzień Seniora nie musi mieć przebiegu 

tradycyjnie jak jest organizowany w Gminie.  Dochodzą mnie słuchy, że 

odbywa się handel alkoholem co nie podoba się wszystkim mieszkańcom. 

Bardzo proszę organizatorów o zwrócenie na to uwagi. Dzień Seniora może 

być w innej formie np. zorganizowana wycieczka tak jak robi to sołectwo 

Rowy i Dębina. Może to być rajd, biesiada przy okazji innej imprezy jak 

robiło to sołectwo Grabno i Rowy. Imprezy można łączyć pozyskując więcej 

środków i zwiększając swoje możliwości organizacyjne. Kwestią dyskusyjną 

są środki  finansowe na organizację ponieważ w jednych miejscowościach 

jest mniej seniorów i środki są mniejsze, a w drugich więcej i środki są 

nieporównywalnie większe. 

 

   

 

5) – jestem zbulwersowana zachowaniem radnego Gruszczyńskiego,  czuję się 

urażona i chciałabym, by radny przeanalizował swoje zachowanie. Nie 

wyobrażam sobie współpracy jak tak będzie się zachowywał w stosunku do mnie. 

Chodzi o to, że miałam posiedzenie Rady Sołeckiej i zadzwoniłam do Pana 

Gruszczyńskiego  z zaproszeniem na posiedzenie. Pan Gruszczyński podniósł 

głos na mnie „dlaczego tak późno”, a  ja grzecznie wyjaśniłam, że wcześniej nie 

mogłam się dodzwonić. Okazało się, że miałam zepsuty telefon. Pan radny zaczął 

wykrzykiwać, że za późno do niego dzwonię, a on ma tyle zajęć i nie będzie. Dalej 

mówiłam grzecznie, że jeżeli nie ma czasu, to proszę by podał mi telefonicznie 

wnioski inwestycyjne, które miały być wypisane  przez  Radę Sołecką .  Pan 

Gruszczyński poddenerwowany nie podał wniosków i się rozłączył. Bardzo 

proszę o interwencję, ponieważ nie może tak wyglądać współpraca,. Później 

radny będzie miał  pretensje, że nie zapraszam radnego. Jeżeli tak będzie się 

zachowywał radny, to niestety nie widzę współpracy. 
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Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 

- jedna z interpelacji skierowana jest do mnie, a  dotyczy radnego                                               

i zainteresowania się tematem.  Pani sołtys sprawa jest mi znana, ponieważ radny 

poinformował mnie o zaistniałym zdarzeniu, o którym dzisiaj Pani wspomniała 

na Sesji.    Obraz sprawy, który został mi przedstawiony wyglądał nieco inaczej 

niż Pani przedstawiła. Nie jestem od tego, aby rozstrzygać spory  i rozbieżności 

Państwa  opisy sytuacji, ponieważ nie po to jestem powołany. Nie posiadam 

jakichkolwiek kompetencji, aby poprawić relacje współpracy pomiędzy radnym, 

a sołtysem.  Jedynie co mogę, to apelować do Państwa i Rady sołeckiej                                  

o współpracę dla dobra sołectwa i ich mieszkańców. O to apeluję i proszę. Jest to 

wszystko co jestem w stanie ze strony formalne zrobić  w tym temacie.  

 

 

Regina Brzywcy sołtys sołectwa Objazda 

1) – zwracam uwagę, że bardzo mało osób było na Konkursie Palm.  Ja 

otrzymałam zaproszenie w piątek i nie sposób jest w ciągu paru godzin 

dojechać by uczestniczyć w konkursie? Chciałam zapytać czy radni 

otrzymali zaproszenia na Międzynarodowy Dzień Teatru? 

 

 

Już zwróciłam uwagę, by przynajmniej z tygodniowym wyprzedzeniem były 

rozsyłane zaproszenia.  

 

  

2) – zgłaszana była wycinka drzew na drodze do szkoły w Objeździe. Wniosek 

nie zrealizowano, a jest marzec i kończy się okres wycinki drzew. Czy będzie 

wycinka tych drzew? 

 

 

Temat aktualny lecz musi być zachowana  procedura. W okresie ochronnym 

przycinka jest możliwa do realizacji .   

 

 

3) – koszty wywozu odpadów z remontu budynku socjalnego – Czy kosztami 

zostali obciążeni najemcy?  

 

 

Zostały wystosowane pisma do osób z budynku socjalnego i będą 

egzekwowane koszty  wywozu odpadów. 
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4) – czy będzie zbierany piasek przy chodnikach  po zimowym utrzymaniu 

dróg? 

 

 

Na tyle na ile uda nam się  uprzątnąć teren przed świętami to będzie zrobione. 

Zostanie opracowany  harmonogram  i sołtysi będą powiadamiani o dalszym 

sprzątaniu. 

 

 

 

Dawid Zieliński sołtys sołectwa Starkowo 

1) - w miejscowości Starkowo są dwa mostki łączące wieś. Mieszkańcy 

wnioskują o strefę zamieszkania i nie wpuszczania ciężkich samochodów, 

ponieważ mostki są zniszczone i nie wytrzymają takiego ciężaru. 

 

 

Znam stan tych dwóch mostków. W tym roku będą robione ekspertyzy. 

Drogi są  publiczne i nie mogę nikomu zabronić jazdy  drogami. Jeżeli rolnicy 

mają inne możliwości dojazdu do pól to bardzo proszę radnego i sołtysa by 

sprawy te postarali się rozwiązać.  

 

  

2) - na drodze Starkowo – Możdżanowo odpada beton.    

   

 

Znam sprawę. Droga jest na gwarancji i zlecony jest pobór próbek betonu.  

Po uzyskaniu wyników z pobranych próbek zostaną podjęte stosowne 

decyzje. Nie będzie tak, że mieszkańcy zostaną pozostawieni ze źle wykonaną 

inwestycją.  

 

 

 

Ryszard Molenda sołtys sołectwa Dębina 

1) - Pani Wójt ja też chcę by w Dębinie wybudowano świetlicę. 

 

 

Na temat potrzeb świetlicowych udzieliłam już odpowiedzi. 
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2) - oczyścić chodnik przy placu zabaw do figurki i wyciąć krzaki.  

 

 

Przyjmuję do realizacji zadanie odkrzaczenia ul. Jesionowej i oczyszczenia 

chodnika. 

 

 

 

Edward Moraczyński sołtys sołectwa Machowinko 

– my też nie mamy świetlicy i też byśmy chcieli. Proponuję zrobić Dzień Seniora 

aktywnego bo dla niektórych jest problem organizacji. 

 

 

Odpowiedzi udzieliłam wcześniej. 

 

  

 

Janusz Dąbek sołtys sołectwa Możdżanowo 

- miała być zrobiona rozbudowa placu zabaw, a nic się nie dzieje? 

 

 

O ile uda mi się pozyskać ziemię w tym roku przewidujemy wyrównanie tego 

terenu. Macie Państwo do dyspozycji Fundusz sołecki i w jakim kierunku 

ustalicie rozbudowę to tak będziemy realizować. Na pewno  nie jest to 

zadanie, które zrealizujemy w ciągu roku.  

 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- czy przewidziane jest oświetlenie ulicy Orzeszkowej? 

 

– Pani Wójt  na Radzie sołeckiej mówiła Pani, ze możemy wynająć lokal na 

imprezy. Czy w tym układzie mamy zwrócić się  do Pani Dyrektor Centrum 

Kultury, by Pani Dyrektor ujęła to w swoim budżecie?   

 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

- ja mówiłam o partnerstwie publiczno prywatnym. W tym momencie jest 

możliwe doraźne rozwiązanie problemu na zasadzie znalezienia partnera 

prywatnego, który przystąpi do postępowania przetargowego  i udostępni lokal na 

ustalonych zasadach między stronami.  
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Radna Danuta Kaleta 

- czy postępowanie przetargowe będzie organizował Urząd czy Pani Dyrektor 

Centrum Kultury? 

 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

- prawdopodobnie Centrum Kultury będzie ogłaszało przetarg.  

 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- czy może być jeden obiekt na cały rok na wszystkie imprezy, czy na okoliczną  

imprezę? Czy za każdym razem  musi być organizowany przetarg? 

 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

- na zebraniu sołeckim mówiliśmy również o harmonogramie działań. W chwili 

obecnej nie potrafię ustosunkować się do Pani wypowiedzi z uwagi na fakt, że nie 

wiem czego sobie życzą mieszkańcy.  Jeżeli będę znała oczekiwania sołectwa, to 

analizując budżet określimy zakres, na który nas stać. Zostanie zorganizowany 

jeden przetarg.  

 

 

 

Radny Stefan Gruszczyński 

 - na spotkaniu Komisji z Panią Dyrektor Centrum Kultury poruszyliśmy sprawę 

zajęć świetlicowych w sołectwie Przewłoka. Czy Pani Dyrektor widzi taką 

potrzebę ? Zajęcia świetlicowe dla młodzieży  to jedna sprawa, a imprezy to 

druga.  

 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

- my mówimy o czymś i do końca nie wiemy o czym. Ja chcę mieć na piśmie 

czego oczekuje sołectwo. Przypominam, że weszliśmy w partnerstwo publiczno 

prywatne na okres ferii, gdzie zorganizowano zajęcia na bazie Awilli  i nie było 

chętnych. Czasami jest tak, że dorośli chcą mieć boisko dla swoich dzieci,                        

a dzieci nie chcą grać na boisku. Tak samo może okazać się, że wybudujemy 

świetlicę i nie będzie chętnych. Powstanie kosztowny obiekt, który będzie stał bo 

nie ma inicjatywy.  
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W związku z brakiem uwag dotyczących udzielonych odpowiedzi 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt. 7 porządku obrad. 

 

 
 
 

Ad. 8.  Wolne wnioski i informacje. 
 

 
 
Wacław Laskowski Przewodniczący Rady Gminy 
- Szanowni Państwo – na parapetach leżą Wieści Gminy Ustka  bardzo proszę                 

o zapoznanie się z ich treścią.  

 

- przedstawił informację z zakresu korespondencji przychodzącej  do Biura Rady 

w okresie międzysesyjnym od 12 lutego 2015 roku do dnia   25 marca 2015 roku 

tj: 
 

 
1. W dniu 12 lutego wpłynęło pismo Stowarzyszenia Producentów                       

i Dziennikarzy Radiowych  informujące o zakończeniu kolejnej kampanii 

Zachowaj Trzeźwy Umysł. Wśród laureatów znalazły się dzieci z terenu Gminy 

Ustka tj./*/. 

Serdecznie wszystkim dzieciom gratuluję. Pismo przekazałem do 

wiadomości Komisji Rady. 
 

2. W dniu 23 lutego wpłynęło pismo Pomorskiego Stowarzyszenia  „Nasze 

Środowisko”  w sprawie uregulowań prawnych standardów technicznych 

systemu rowerowego. 

Pismo przekazałem na Komisje Rady celem zaopiniowania 
  

3. W dniu 25 lutego wpłynęło pismo Pana /*/   w  sprawie dofinansowania 

wydania powieści sensacyjnej. 

Pismo przekazałem na Komisje Rady celem zaopiniowania. 

 

W związku z negatywnymi opiniami wszystkich trzech  Komisji                                      

i  koniecznością udzielenia odpowiedzi Panu /*/ proszę Radę Gminy Ustka                  

o przyjęcie następującego stanowiska: 
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  Rada Gminy Ustka nie widzi możliwości sfinansowania 

wydania powieści sensacyjnej.  

 

 

Głosowało   - 14 

  

Za    - 14 

Przeciw   -  0 

Wstrzymało się  -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie zajęła stanowisko 
jak wyżej. 
 

 

 

 

4. W dniu 02 marca  wpłynęło Sprawozdanie Wójta Gminy Ustka                                     

z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej za 

okres od 01 stycznia 2014 roku do 31 grudnia 2014 roku oraz przedstawienie 

potrzeb związanych z realizacją tego zadania.  

Sprawozdanie przekazałem do wiadomości Komisji Rady. 

 

5. W dniu 04 marca wpłynęło pismo Państwa /*/ w sprawie naprawy                           

i utwardzenia ulic: Orzeszkowej, Kasprowicza, Szymborskiej  w miejscowości 

Przewłoka oraz wykonanie chodnika i oświetlenia. 

Pismo przekazałem do wiadomości Komisji Rady. 

 

6. W dniu 19 marca  wpłynęło pismo adwokackiej  spółki partnerskiej                   

z Warszawy dotyczące  podjęcia współpracy w sprawie zawisłej przed NSA. 

Niniejsze pismo zostanie przekazane do wiadomości Komisji Rady. 

 

7. W dniu 25 marca wpłynęło Zarządzenie Nr 0050.48.2015  Wójta Gminy 

Ustka z dnia  20 marca  2015 roku w sprawie przedstawienia sprawozdania 

rocznego  z wykonania budżetu, planu finansowego instytucji kultury oraz 

informacji o stanie mienia gminy Ustka za 2014 rok. 

W dniu dzisiejszym przekazałem radnym i sołtysom niniejsze Zrządzenie. 
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Wacław Laskowski  Przewodniczący Rady Gminy  

- dziękuję Pani Małgorzacie Żabickiej - Dyrektor Centrum Kultury za pomoc                 

w organizacji i  rejestracji Koła Gospodyń Wiejskich w Wytownie.  Serdecznie 

dziękuję za wszelką pomoc.  

 

 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

- bardzo proszę, by po sesji pozostali Państwo sołtysi celem przedstawienia 

informacji na temat pełnionej funkcji sołtysa.  

 

 

Następnie Pani Wójt dokonała wręczenia zaświadczeń wyboru sołtysów 

kadencji 2014-2018. 

 

 

 

 

Radny Stefan Gruszczyński 

 - radnym jestem nie pierwszą kadencję i powiem, że po raz pierwszy zdarzyło mi 

się, że sołtys jest właścicielem wszystkiego i wszystkich. Ustosunkuję się do 

wypowiedzi Pani sołtys w zakresie zaproszenia na Radę Sołecką. Pani sołtys 

zadzwoniła do mnie w poniedziałek, a miałem informację o spotkaniu w środę – 

pytanie dlaczego tak późno  Pani sołtys mnie zaprasza, ponieważ mam różne inne 

poukładane terminy. Potwierdziłem, że oczywiście jeżeli potrzeba to ja przyjdę 

na to spotkanie. Natomiast w dalszej części rozmowy usłyszałem, że  ja muszę 

Pani sołtys coś przygotować. Ja powiedziałem, że nic nie muszę,   a informacje, 

które Pani sołtys potrzebuje są na ul. Dunina w Urzędzie.  Po podniesionym głosie 

Pani sołtys wyłączyłem telefon. Początek poprzedniej kadencji, gdzie Pani Pryca 

została wybrana na sołtysa , to po pierwszym zebraniu wiejskim Pani sołtys 

powiedziała „Panie Gruszczyński ja będę zapraszała Pana na spotkania Rady 

Sołeckiej jak się Pan będzie z nami zgadzał. Odpowiedziałem, że Pani sołtys 

chyba się pomyliła, to nie do mnie takie pytanie. Po ostatnim spotkaniu Komisji 

w Centrum Kultury po raz pierwszy usłyszałem od  radnej Danuty Kaleta, która 

powiedziała – Panie Przewodniczący my musimy współpracować. Ja nie byłam 

przeciwko Panu  lecz dwie inne osoby. Widzę potrzebę współpracy, gdyż jest to 

potrzebne.  
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Wacław Laskowski  Przewodniczący Rady Gminy  

- zamykam ten temat i dziękuję za wyjaśnienie. Nie chciałbym, by protokół              

z dzisiejszej Sesji był relacją z kolejnych docinków. W związku z powyższym 

pozwolę sobie zamknąć ten wątek. Uważam, że macie Państwo pomiędzy sobą 

szereg nie merytorycznych, a osobistych rozżaleń. Bardzo proszę o zrozumienie 

i nie rozwijanie tematu.   

Przewodniczący Rady zwrócił uwagę radnej Danucie Kaleta o nieprzerywanie. 

Zgłoszenie relacji pomiędzy radnym, a sołtysem zgłosiła Pani sołtys. Do 

wypowiedzi ustosunkował się Pan radny. Osoby zainteresowane wypowiedziały 

się już w tym temacie. W mojej ocenie to nie jest temat, który powinien być 

poruszany i drążony na sesji.   

 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- mam wniosek do mojego radnego. Ja chcę współpracować i uważam, że 

powinna być współpraca pomimo wszelkich „animozji” . To, ze radny 

powiedział, że informacje są na ul. Dunina to Pan nie postąpił najlepiej. To, że 

Pan jest zły na Panią sołtys, to ta złość musi Panu przejść. Nam chodzi o to, że 

my wiemy co jest na naszym osiedlu, a nie wiemy co dzieje się u Pana. Nam 

chodzi o to, żeby realizować jedno i drugie (osiedle i wieś). 

 

- chciałam zapytać Panią Wójt co to znaczy, że pomimo tego, że mamy trzech 

Radców Prawnych, a obronę Gminy Ustka przejmuje Kancelaria Prawna                     

z Warszawy? 

 

 

 

Wacław Laskowski  Przewodniczący Rady Gminy  

- jesteśmy na etapie punktu wolne wnioski i informacje i to nie jest czas na 

interpelacje i zapytania. Po to jest porządek obrad, który przyjmujemy i go 

realizujemy. 

  

 

 

Ad. 9.      Zakończenie obrad. 
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 Na zakończenie obrad Pani Wójt i Pan Przewodniczący Rady Gminy złożyli 

wszystkim zebranym życzenia świąteczne. 

 

 

 

 

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy                                      

o godz. 12 00  zamknął obrady VI zwyczajnej Sesji Rady Gminy Ustka. 

 
 

 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

 

             Przewodniczący Rady 

Protokół sporządziła:                                /-/ Wacław Laskowski 

/-/Grażyna Frankiewicz                             

       

  
  

/*/ Wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej 

ze względu na prywatność osoby fizycznej lub tajemnicy przedsiębiorcy 


